

## Κωνσταντίνα Τσεκούρα φλαουτίστα

Γεννήθηκε στη Λαμία. Απόφοιτη του τμήματος Μηχανικών Ηλεκτρονικών Υπολογιστών και Πληροφορικής της Πάτρας. Ξεκίνησε τις σπουδές της στο φλάουτο στη Λαμία με δασκάλα την Ειρήνη Ντελέζου κι ολοκλήρωσε, αποκτώντας το δίπλωμά της με «Άριστα», το 2013 στο Δημοτικό Ωδείο Πατρών στην τάξη της Iwona Beata Glinka. Παράλληλα, απέκτησε πτυχίο αρμονίας με «Άριστα» με δάσκαλο το Θοδωρή Καραθόδωρο.

Ήταν μέλος της ορχήστρας και των συνόλων μουσικής δωματίου του Δημοτικού Ωδείου Πατρών. Το 2013 συμμετείχε στη συναυλία «The magic flutes» της Ένωσης Ελλήνων Μουσουργών στο Ινστιτούτο Goethe υπό τη μουσική διεύθυνση του Ιάκωβου Κονιτόπουλου.

Από το καλοκαίρι του 2017 είναι μέλος του μουσικού σχήματος «Ονειρόδρομοι» που δημιουργήθηκε από τον Πατρινό συνθέτη και κιθαριστή Γιώργο Παπαδόπουλο. Έχει συμμετάσχει σε Φεστιβάλ Κιθάρας σε συνεργασία με το Γιώργο Παπαδόπουλο και το σύλλογο Ελλήνων Κιθαριστών σε διάφορες πόλεις της Ελλάδας.

## Konstantina Tsekoura

### Flautist

Born in Lamia, Greece. Graduate of the Department of Computer Engineering and Informatics of Patras. She began her flute studies in Lamia with Eirini Ntelezou and received her Diploma with "Excellent" in 2013 at the Municipal Conservatory of Patras in the class of Iwona Beata Glinka. At the same time, she obtained her degree in Harmony with "Excellent" with Theodore Karathodoros.

She was a member of the orchestra and chamber music ensembles of the Municipal Conservatory of Patras. In 2013 she participated in the concert "The magic flutes" of the Greek Composers Union at the Goethe Institute under the music direction of Iakovos Konitopoulos.

Since summer of 2017, she has been a member of the musical ensemble "Oneirodromoi", created by George Papadopoulos, a Greek composer and guitarist from Patras. She has participated in Guitar Festivals in collaboration with George Papadopoulos and the Association of Hellenic Guitarists in various Greek cities.

## Konstantina Tsekoura Flötistin

Geboren in Lamia, Griechenland. Absolventin der Fakultät für Informatik und Computer Engineering in Patras. Sie begann ihr Flötenstudium in Lamia bei Eirini Ntelezou und erhielt ihr Diplom im Jahr 2013 am städtischen Konservatorium Patras in der Klasse von Iwona Beata Glinka. Zur gleichen Zeit erhielt sie ihren Abschluss in Harmonielehre mit der Note "Ausgezeichnet" bei Theodore Karathodoros.

Sie war Mitglied der Orchester- und Kammermusikensembles des Städtischen Konservatoriums Patras. 2013 nahm sie am Konzert "Die Zauberflöten" der Greek Composers Union im Goethe-Institut unter der Leitung von Iakovos Konitopoulos teil.

Seit Sommer 2017 ist sie Mitglied des musikalischen Ensembles "Oneirodromoi", das von George Papadopoulos, einem griechischen Komponisten und Gitarristen aus Patras gegründet wurde. Sie hat an Gitarrenfestivals in Zusammenarbeit mit George Papadopoulos und der Association of Hellenic Guitarists in verschiedenen griechischen Städten teilgenommen.